
ja kedved, egyszerûen nem adsz szót a testü-
leteken bizonyos szólni vágyóknak. Vagy hogy
olyan, de olyan otromba tudsz lenni az ülése-
ken, különösképpen a hölgyekkel. S azt vajon
mivel magyarázod, hogy gyakran maguknak a
képviselõknek sem mutatod meg a szerzõdé-
seket, pedig már közighatározat is van rá? Vagy
hogy egyes anyagokból egyszerûen kimaradnak

fontos mellékletek? Vagy hogy olyanokat
mondasz nagy nyilvánosság elõtt, hogy

te akár a törvénysértéseket is felvál-
lalod, mert te már nem a karriered

elején vagy? 
Hát gondolod, hogy lehet az
ilyesmit büntetlenül, bátyám?
Hogy majd szó nélkül hagy-
juk?
Hiszem, bátyám, hogy lehet
jobban. Hogy lehet emberi
szavakkal, hogy lehet odafi-
gyelve a szakemberekre, a
gödiek véleményére. S
hogy megérted, megértitek:
ma még te vagy, ti vagytok
hatalmon, de holnap
olyanok dönthetnek majd a
ti sorsotokról is, akiket ma
esetleg a földbe döngöltök!
Szily Katalin, a pártotok
második embere az MSZP-s
nómenklatúra leépítésérõl
beszél. Nekem mindegy, hon-

nan jöttök, kik vagytok, és mit
csináltatok a múltban. Én csak

azt szeretném, ha végre ember-
számba vennétek azokat, akiknek

a sorsa tõletek függ, és meghall-
gatnátok õket, mielõtt döntötök.

Minden, amiben döntést hoztok,
közös ügy!

Ezt elfelejteni nem csupán hiba. Bûn!
Minden jót kívánva maradok

Geri öcséd

Pista bátyám… - I. levél
Pista bátyám, bocsáss meg, hogy így szólítalak,
tudom, nem vagyunk pertu, de a mai paterna-
lista világban egy kicsit úgy érezzük mi itt a
táncparketten, hogy apánknak, vagy legalábbis
bátyánknak szegõdtél erre a négy esztendõre, és
bizony úgy tûnik, te kedveled is a bálkirályi
szerepet. 
Tudod, Pista bátyám, nagy gondok van-
nak itt minálunk, szép Göd
városában. Nem is az elmúlt ciklu-
sokban történt zûrös ügyekre,
vagy a regnálásotok óta megho-
zott (vagy éppen, hogy nem
meghozott) döntésekre gondo-
lok. Azokról úgyis hallotok
még eleget, különösen hogy a
lakók többsége nem a ti olda-
latokon áll, csak hát a
választás idején igen-igen
butuskák voltak az ellen-
feleitek, így aztán Isten
kegyelmébõl néhány évig ti
lehettek a város vezetõi.
Ha gondokról beszélek,
most bizony egészen másra
célzok. A stílusra. Egy csöp-
pet ugyanis elszálltatok.
Sugárzik rólatok a felsõb-
brendûség, na. "Terveink
vannak vele…" - feleled, ami-
kor valaki a Szakács-kert sor-
sáról kérdez. Terveitek, Pista
bátyám? Érdekes. Tudod, a Sza-
kács-kert nem ám a tiétek! Meg a
többi önkormányzati vagyon sem,
már amit még az elõdeitek
meghagytak a gödieknek. Úgyhogy
legközelebb úgy mondd: vannak ter-
veink, de szeretnénk, ha megbeszélhetnénk
veletek, gödiekkel! Lám, ez így mindjárt más. 
Hidd el, olyan nehéz megszokni, hogy flegmán,
sértõen, beképzelten léteztek. Hogy ha úgy tart-
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Képviselõ, te drága!Képviselõ, te drága!
Önök, Kedves Olvasók, mennyi fizetést adná-
nak maguknak?

Hogy Önöknek nincs módjuk dönteni errõl?
Nanáhogy nincs. Egyetlenegy társaság akad,
széles e hazában, aki saját maga dönt a saját
fizetésérõl. A képviselõk. A mieink, itt Gödön,
emelgetik is a sajátjukat, rendesen. Mindig
ellenszavazat nélkül. Igazán szerények voltak.
Az átlagos gödi képviselõ „csak” 192 ezer brut-
tót visz haza havonta. (plusz költségtérítés,
ajándék számítógép, és a szokásosnál ked-
vezõbb percdíjak a mobiltelefonra.). Ezért

keményen kell dolgozni. 8-10 órát. Csak hát
nem naponta! Havonta, kérem szépen, havonta!
Jó, ezért a fizetésért bizottsági elnöknek, vagy
tanácsnoknak is kell lenni. Szaporodnak is a
bizottságok, meg a tanácsnoki megbízások
gombamód. Hogy mit is csinál egy tanácsnok?
Belerokkanni nem fognak, a tennivalókba, az
fix. (A gödi tanácsnokok meglepõ, de cseppet
sem mulatságos tevékenységérõl az összeállítá-
sunkat ld az 7. oldalon.) 
Ne aggódjon, kedves olvasó. Mindez teljesen
törvényes. Kivéve persze azt, hogy minderrõl
zárt ülésen döntöttek. Vajon miért? Csak nem
szégyellték magukat Önök elõtt? jé

... a vélemény szabadÜtközõ

A dal zenei megítélését bízzuk a
szakemberekre. Mi gratuláljunk a
zeneszerzõnek a gyõzelméért, noha
sokkal európaibb lett volna pályá-
zatot kiírni a mû megalkotására.
Ezt remélhetõleg Kovács úr is így
gondolja. Ami pedig a himnusz
jövõjét illeti: teljesen mindegy,
hogy most ki mit mond róla, s ki
mennyit fizet érte. Az igazi dönt-
nök  úgyis az idõ lesz. Salierit jól
megfizették, Mozart éhezett. Ma
mégis mindenhol Mozartot ját-
szanak.

Határozati javaslat:

Göd Város Önkormányzata
Közmûvelõdési és Oktatási

Bizottsága javasolja a Képvise-
lõtestületnek, hogy a  Kovács

Géza szerzeményét, "Göd Város
Ünnepi Dalát", 100 000 Ft érték-

ben vásárolja meg az önkor-
mányzat.

Pongó István
KOB-elnök

Üvegzseb - gödi módra

A helyiség kalapácsa

Aki
nincs

velünk, az
ellenünk!

láprét
se

curity

fen

yves

okm
ányiro-da




